
時/H 時/H

校門 7 50 校門 13 10

台積館 57 台積館 17

校門 8 20 校門 14 10

台積館 27 台積館 17

校門 9 30※ 校門 15 30※

奕園(※) 37※ 奕園(※) 37※

校門 10 40 校門 16 40

台積館 47 台積館 47

校門 12 10 校門 17 30

台積館 17 台積館 37

1. 本校公車係分「校園公車」及「校區區間車」兩種，請乘客確認車種後上車，依序排隊上車。

2. 由於車輛超載，易造成車輛底盤鋼板斷裂，影響全車乘車安全。故當校巴客滿，司機會口頭提醒乘客已客滿或

關門蜂鳴聲時，請配合勿強行上車。

I. Please confirm the type of vehicle before boarding the bus and queue in order boarding.

II. As the bus is overloaded, it is easy to cause the steel plate of the vehicle chassis to break, affecting

the safety of the entire bus. Therefore, when the campus bus is full, the driver will verbally remind

passengers not to board the bus again, please cooperate not to forcibly board the bus.

國立清華大學校園公車 (星期一至星期五)班次時刻表

NTHU Shuttle Bus Timetable (Weekdays)
(適用期間Valid Date: 2021.01.18 ~ 2021.02.21)

發車地點

/Dep.Stop

寒假期間，每星期一至星期五行駛，國定例假日停駛。

※農曆春節連續假期2021.02.10 ~ 2021.02.16停駛

Available on weekdays except national holidays.

※Both "NTHU Shuttle Bus" and "Nanda <-> Main Campus Shuttle Bus" will out of service on

2021/02/10-2021/02/16 (The Chinese New Year).

★★★路線變更說明★★★

2021/01/17～2021/03/13，預計將進行本校教育大樓新建工程之開挖及地錨工程，汙水處理廠

至清華實驗室前環校道路將雙向封閉車道之進出；封路施工期間，將配合更改行駛路線如下：

行駛路線一/台積館：北校門口→綜二館→楓林小徑→人社院→台積館→人社院→楓林小徑→綜二

館→北校門口(原紅色路線，惟行駛至「台積館」後，即原路折返。)

行駛路線二/奕園停車場(※)：北校門口→綜二館→楓林小徑→奕園停車場→楓林小徑→綜二館→

北校門口(原綠色路線，惟行駛至「奕園停車場」後，即原路折返。)

Contact person：Division of Physical Facility: Ms. Yang  Ext.31370；

                Yuan Chin Transportation Company: Ms. Peng  (03)5284285、0930-930932

Due to the excavation and ground anchor works of the new Education Building, the road surrounding

the campus in the section between the Waste-Water Treatment Plant and the Tsing Hua Laboratory will

be shut down in both directions from January 17th, 2021 to March 13th, 2021.  During this period of

time, the driving routes of the shuttle buses will be changed as follows:

I. TSMC Building Line：North Main Gate→General Building II→Maple Path→College of Humanities and

Social Sci.→TSMC Building→College of Humanities and Social Sci.→Maple Path→General Building II→

North Main Gate

II. Yi Pavilion Parking Lot Line：North Main Gate→General Building II→Maple Path→Yi Pavilion Parking

Lot→Maple Path→General Building II →North Main Gate

事務組承辦人：楊小姐，分機31370；元慶公司聯絡人：彭小姐，(03)5284285、0930-930932
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